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Acta de la Comissió Econòmica i d’Infraestructures Extraordinària de l’EPSEVG 
 
Núm. de la sessió: 2/2023  
Data: Dijous, 30 de març de 2023 
Hora d’inici:12.45h. 
Hora d’acabament: 14.00h. 
Lloc: Sala de Reunions de Sotsdirecció (VGA046A) 
 
Membres  
 
Assistents: 
Zaragozá Monroig, Marisa – Directora i Presidenta de la Comissió 
Raya Giner, Cristóbal – Sotsdirector d’Infraestructures i Innovació 
Mestres Romeu, Montserrat – Cap UTG, PAS nat 
Blanqué Molina, Balduí – PDI, electe 
Colell Solé, Kenneth – PAS, designat Directora 
Menargues Muñoz, Sergi – PDI, electe 
Ramos Herrero, Paula – Estudiantat, electe 
Raya Marcos, David – PAS, designat Directora 
 
Excusats: 
Bernad Pañella, Camil – PAS, electe 
Nàpoles Alberro, Amèlia – PDI, electe 
 
Convidada:  
Ma. Jesús Melo Vera – PAS, Cap URES 
 
Ordre del dia  
 
Punt únic –  Presentació proposta priorització convocatòria PIU equipament docent obsolet 

(Doc 1/2-2023) 
 
Desenvolupament de la sessió  
 
Punt únic –  Presentació proposta priorització convocatòria PIU equipament docent 

obsolet (Doc 1/2-2023) 
 
Montserrat Mestres, Cap UTG, membre nat – Presenta el llistat prioritzat de material que s’ha 
de presentar amb data límit del dia 31/03/2023. 
 
Cristobal Raya, sotsdirector d’Infraestructures i Innovació, membre nat – Exposa que s’ha 
prioritzat el material que l’any previ va quedar descartat. 
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David Raya, PAS, designat Directora – Afegeix que a la demanda de l’aula d'informàtica de 
l’any anterior s’ha inclòs una de nova, passant a ser dues aules. 
 
Kenneth Colell, PAS, designat Directora – Especifica que fins el punt 9 tot seria factible que 
ens el donessin en atenció a tal i com va anar l’any anterior. 
 
Marisa Zaragozá, Directora, membre nat – Consulta si es pot informar sobre el funcionament 
del cofinançament de les aules informàtiques. 
 
David Raya – Aclareix que ha comptat per sobre una part de l’aportació centre (6.000€) ja que 
depèn dels pressupostos que no són definitius fins que no es resol la licitació. Pel que fa a 
l’equipament docent estratègic, l’import no és excessiu. 
 
Cristobal Raya – Comenta que previsiblement fins el punt 5 podria aconseguir-se sense 
dificultats. 
 
David Raya – Aclareix que tot el referent al programari s’ha inclòs, però serà similar al previ. 
Les taules i els projectors són la major quantia de despesa. La Sala d’Actes ja està molt 
actualitzada, i de les poques accions que manquen, seria la il·luminació. 
 
Sergi Menargues, PDI, membre electe –  Comenta que identifica que no hi ha cap sol·licitud 
de Disseny. Es confirma que així és. 
 
Planteja que es podria contemplar: 

a) El “torn” és de control numèric o de palanca. Per classes el més adequat seria que fos 
la primera tipologia. Proposa que no es compri un altre material (taladro), i en canvi  
que el “torn” sigui el més adient per la docència. 

b) Fer una borsa per si de cas en un futur es pot fer alguna demanda. 
 
 
S’aprova la proposta presentada de priorització de la convocatòria PIU equipament docent 
obsolet. 
 
 
Montse Mestres – Aclareix que la correcta actuació hagués estat que s’hagués aprovat per 
Junta d’Escola i és per aquest motiu que es presentarà per aprovació a la propera 
convocatòria, a posteriori. 
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Balduí Blanqué, PDI, membre electe – Explica que després del debat establert entre les 
diverses parts assistents proposa: 

a) Fer arriba a altres comissions la necessitat de preveure la demanda de material per la 
Millora docent per les diferents titulacions, atesa la mancança de sol·licituds de 
material que s’ha identificat en aquesta convocatòria en el cas de Disseny. 

b) Obrir un període de debat de la comunitat acadèmica per treballar una previsió 
estratègica futura de material que suposi actuacions docents (pantalles, projectors, 
pissarres, servidors,…). 

c) Modificar el formulari/excel per la propera convocatòria ja que considera interessant 
saber quin professor el sol·licita, no sols el responsable del departament. 

d) Afegir programari al màxim d’aules no sols als espais on es fa la classe concreta, atès 
que els estudiants no porten sempre els seus ordinadors personals. 

 
Paula Ramos, estudiantat, membre electe – En resposta a la consulta del motiu pel que els 
estudiants no porten els seus portàtils, comenta que per la seva experiència, ells mateixos no 
tenen les capacitats necessàries. A més a més hi ha limitacions d’accessos i complicacions 
diverses, que al final suposa haver d’anar a consultar a STIC físicament. 

 
 

S’aixeca la sessió a les 14.00h. 
 
 
Cap UTG      La presidenta de la Comissió 
 
 
 
 
 
Montserrat Mestres Romeu    Marisa Zaragozá Monroig 
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